
Vi hadde som kjent budsjettmøte i går. På mandag hadde vi møte i AMU om budsjettet. Vedtaket fra AMU i 3 
punkter bør alle i LM lese og merke seg. Der ligger det gode invitasjoner fra "Rørsla" til utvikling.
Vi meddelte kom.styret at vi er bekymret for vikarsituasjonen både i skole og i PRO, men det ble ikke mere 
penger av det.
 
Så overbringer jeg rosen fra kommunestyret til dere alle som har gjort et framifrå arbeid med budsjettet før vi 
kom så langt at vi sendte ut "rådmannens forslag". Det ble mye ros fra mange representanter i går.Dessuten 
synes jeg at vi får til gode refleksjoner i LM omkring helhetsvurderingen av budsjettet. Alle dere vet hvordan 
situasjonen oppleves og er i de andre enhetene, og det er en styrke for helheten. 
 
Det er en enorm fordel for oss som arbeider med daglige gjerninger at et enstemmig kommunestyre gir sin 
tilslutning til budsjettet.
Det er dette som er vår styrke sammenlignet med mange andre kommuner rundt oss.
 
Solfrid og Geir sender ut stoff om iverksetting av budsjettvedtaket i nærmeste framtid.
 
Jeg ønsker dere alle lykke til med den daglige oppgaven med følgende stikkord: 
Brukeren i sentrum på trygg verdiplattform-grunn, styringskort og budsjett, gode prosesser med involvering av 
ansatte.
 
Jeg ser fram til 2009. Det tror jeg blir et veldig godt år for Bjugn-samfunnet. Også Valsneset er i 
god "bevegelse". 
Måtte vi bare få "sving" på folketallet!
 
Lykke til.
 
Med hilsen
 
Tor Langvold
Rådmann Bjugn
Rådhuset
7160 Bjugn
Tlf: 72519512 / 91365935
E-post: tor.langvold@bjugn.kommune.no
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